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Afdeling 62	

Mødested/-dato Nr.	194	

Referent Tor	Aalbæk	

Mødedeltagere Thomas	Mondrup	Pedersen,	Marianne	Hansen,	Kamilla	Wulff-Høyer,	Peter	
Jørgensen	og	Tor	Aalbæk	

 
	
	
	 Dagsorden	 Referat	 Aktion	
1.	 Opfølgning	fra	sidste	

bestyrelsesmøde	
Ekstra	skiltning	af	husnumre	er	
færdig	
	
Omdeling	af	facebook-skriv	med	
gruppe	færdig	
	
Nye	medlemmer	i	bestyrelsen	er	
nu	på	outlook	
	
Etableringen	af	
kompostbeholderen	er	nu	
påbegyndt	i	afdelingen	

	Info	

2.	 Velkomstfolder	 Arbejdet	med	velkomstfolderen	
er	ikke	påbegyndt	endnu.	
	
Bestyrelsen	arbejder	på	at	
færdiggøre	velkomstfolderen	i	
slutningen	af	året.		

Info	

3.	 Status	på	mangler	i	
afdelingen	(nye	tiltag)	

Bliver	sendt	ud	på	gruppen	
snarest.	

Kamilla	lægger	ud	på	
afdelingens	facebook-
gruppe	

4.	 Status	på	vejsituation	 Marianne	er	i	dialog	med	
afdelingen	for	Vej	og	Trafik.	
Afdelingen	for	Vej	og	Trafik	
ønsker	en	mail,	der	viser	de	
trafikale	problemer,	der	er	i	vores	
område.		

Marianne	og	Peter	
følger	op	
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5.	 Julehilsen	 Bestyrelsen	arbejder	på	en	
julehilsen	til	beboerne	i	
afdelingen.	

Bestyrelsen	arbejder	
med	sagen	

6.	 Velkomsthilsen	til	nye	
beboere	

Der	er	nye	beboere	i	husnummer	
168.		

De	nye	beboer	får	et	
”velkommen	til”	og	en	
buket	

7.	 Evt.	
Parkering	i	afdelingen	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
Vask	af	bil	i	afdelingen	
	

Bestyrelsen	har	drøftet	
parkeringsmulighederne	i	vores	
afd.		
	
Der	er	beboere,	der	har	givet	
udtryk	for,	at	der	er	manglende	
parkeringsmuligheder.		
	
Bestyrelsen	har	drøftet	
muligheden	for	at	etablere	flere	
parkeringsmuligheder	i	
afdelingen.	
	
Bestyrelsen	vil	minde	om,	at	der	
kan	stilles	forslag	om	
parkeringsskiltning	til	det	årlige	
budgetmøde	-	dette	er	
nødvendigt	at	for	effektuere	
førnævnte.	Det	er	ikke	noget	
bestyrelsen	kan	stemme	igennem.			
Endvidere	vil	bestyrelsen	
appellere	til,	at	gæster	bruger	
vaskepladsen	de	dage,	hvor	der	er	
meget	fyldt	i	afdelingen,	for	at	
vise	hensyn	til	de	beboere,	der	
bor	i	afdelingen.		
	
	
	
Bestyrelsen	vil	gerne	gøre	
opmærksom	på,	at	det	ikke	er	
tilladt	at	vaske	bil	i	afdelingen,	
hvorfor	der	henvises	til	
vaskepladsen	eller	vaskehal.		

Info	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
Info	
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8.	 Tidspunkt	for	næste	
bestyrelsesmøde		

Søndag.	29/11-20	 Afholdes	hos	Tor	(nr.	
174)	

9.	 Næste	bestyrelsesmøde	 Bestyrelsen	vil	drøfte	de	forslag,	
der	er	kommet	på	
facebookopslaget	(pkt.	3)	

Info	

	
	
 
 


